
PROTOKÓŁ Nr 72/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 

w dniu 24 listopada 2022 r. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku 
Publicznego - Artur Marzysz. 
Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności. 
Posiedzenie trwało w godz. 1400-1415. 

Porządek posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie pisma, znak: GKP.7142.3.20.2022 z dnia 15.11.2022 r. w sprawie wpisania na 

listę osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokali socjalnych. 
2. Rozpatrzenie pisma, znak: GKP.7142.3.19.2022 z dnia 25.10.2022 r. dotyczącego propozycji 

nawiązania umowy najmu lokalu mieszkalnego i wpisanie na listę oczekujących na zawarcie 
umowy najmu lokali socjalnych. 

3. Rozpatrzenie pisma, znak: GKP.7142.3.21.2022 z dnia 21.11.2022 r. w sprawie możliwości 
wynajęcia lokalu z zasobu Agencji Mienia Wojskowego. 

4. Zapoznanie z korespondencją dot. przebudowy stacji Dęblin w wielokierunkowy węzeł 
kolejowy oraz propozycją wznowienia połączeń szynobusem po istniejących torach. 

5. Sprawy różne. 

Członkowie komisji przyjęli porządek 3 głosami „za" - jednogłośnie. 

• Rozpatrzenie pisma, znak: GKP.7142.3.19.2022 z dnia 25.10.2022 r. dotyczącego 
propozycji nawiązania umowy najmu lokalu mieszkalnego i wpisanie na listę 
oczekujących na zawarcie umowy najmu lokali socjalnych. 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.19.2022 z dnia 25.10.2022 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą 
o zaopiniowanie propozycji nawiązania umowy najmu lokalu socjalnego i wpisania rodziny do 
listy osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego w kategorii rodzin 
trzyosobowych na pozycji nr 4. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję nawiązania umowy najmu lokalu socjalnego i wpisania do listy osób 
oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego w kategorii rodzin trzyosobowych na 
pozycji nr 4 - 3 głosami „za". 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.19.2022 z dnia 25.10.2022 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą 
o zaopiniowanie propozycji nawiązania umowy najmu lokalu socjalnego i wpisania rodziny do 
listy osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego w kategorii rodzin 
dwuosobowych na pozycji nr 9. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję nawiązania umowy najmu lokalu socjalnego i wpisania do listy osób 
oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego w kategorii rodzin dwuosobowych 
na pozycji nr 9 - 3 głosami „za". 



• Rozpatrzenie pisma, znak: GKP.7142.3.20.2022 z dnia 15.11.2022 r. w sprawie 
wpisania na listę osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokali socjalnych 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.20.2022 z dnia 15.11.2022 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą 
o zaopiniowanie propozycji wpisania rodziny do listy osób oczekujących na zawarcie umowy 
najmu lokalu socjalnego w kategorii rodzin pięcioosobowych na pozycji nr 3. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję wpisania do listy osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu 
socjalnego w kategorii rodzin pięcioosobowych na pozycji nr 3 - 4 głosami „za". 

• Rozpatrzenie pisma, znak: GKP.7142.3.21.2022 z dnia 21.11.2022 r. w sprawie 
możliwości wynajęcia lokalu z zasobu Agencji Mienia Wojskowego. 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.21.2022 z dnia 21.11.2022 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą 
0 zaopiniowanie możliwości wynajęcia lokalu z zasobu Agencji Mienia Wojskowego w celu 
podnajęcia ośmioosobowej rodzinie, której dom uległ spaleniu. 

Dyskusja: 

Radna Urszula Czarnecka - znając czynsze w Agencji Mienia Wojskowego chciałam zapytać, 
jak to będzie wyglądało z punktu widzenia opłat, bo generowane będą jednak koszty dla miasta 
1 czy rodzina, dla której mieszkańcy wiele pomocy kreują, będzie w stanie się utrzymać i opłacać 
mieszkanie? 
Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow - nie znamy jeszcze dokładnych szczegółów 
czynszu, ale około 1500 zł wyniosą opłaty miesięczne, czyli wynajęcie lokalu plus media. 
Rodzina ma tego świadomość, ponieważ Pani Burmistrz z nimi rozmawiała i wiedzą, jakie mogą 
być koszty. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała możliwości wynajęcia lokalu z zasobu Agencji Mienia Wojskowego w celu 
podnajęcia ośmioosobowej rodzinie, której dom uległ spaleniu - 4 głosami „za". 

• Zapoznanie z korespondencją dot. przebudowy stacji Dęblin w wielokierunkowy 
węzeł kolejowy oraz propozycją wznowienia połączeń szynobusem po istniejących 
torach. 

Przewodniczący Komisji Artur Marzysz poinformował, że Radni otrzymali pismo w wersji 
elektronicznej (stanowi załącznik do protokołu) i się z nim zapoznali. Stwierdził, że władnym 
w podejmowaniu decyzji w tej kwestii jest PKP i wystosuje się do nich pismo, aby 
wypowiedzieli się na ten temat i odpowiedzieli osobie, która przysłała pismo do Urzędu Miasta. 
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Dyskusja: 

Radna Urszula Czarnecka - widzę sens w nadesłanej propozycji tym bardziej, że 
wnioskodawca powołuje się na kwestie, które już były kiedyś w Dęblinie, a kiedy kolej 
przeniosła się do Skarżyska Kamiennego, to przestało to istnieć. Szynobus był kiedyś 
w Dęblinie. Jeżeli kolej nie będzie miała nic przeciwko, to ja nie widzę przeszkód. Myślę, że 
w pewnych aspektach dla Dęblina byłoby też dobrą rzeczą, żebyśmy z powrotem weszli jako 
węzeł kolejowy w Dęblinie. Tylko to zależy od kolei, jaką podejmą decyzję i od tego jest 
uzależnione nasze dalsze postępowanie. 
Przewodniczący Komisji Artur Marzysz - przeczytałem sobie te trasy i to jest z góry 
nierealne, bo Osiedle Lotnisko, Pekin, to są tereny wojskowe i bocznica, która istniej, to tylko 
wojsko użytkuje. Wojsko na pewno nie wpuści na swój teren osób, które będą sobie chciały 
przejechać pociągiem. Niestety niektóre trasy to jest abstrakcja. Komisja wystosuje odpowiedz 
do PKP i poinformujemy ich, że wpłynęła do nas taka propozycja. Nie jesteśmy władni do 
podejmowania takich decyzji. 

• Sprawy różne. 

Radny Mieczysław Grobel - chciałem zapytać, czy wiadomo co mieszkaniec Dęblina 
zdecydował odnośnie lokalu mieszkalnego, który został mu przyznany, czy nadal nie chce tam 
zamieszkać? 
Przewodniczący Komisji Artur Marzysz - Komisja mieszkanie na ul. Grunwaldzkiej 
przydzieliła już dawno. Lokal dla mieszkańca od dawna jest przygotowany do zamieszkania, ale 
niestety osoba zainteresowana nie chce z tej propozycji nadal skorzystać. Komisja była oglądać 
to mieszkalnie i jest ono w dobrym stanie, gotowe do zamieszkania. Teraz to tylko zależy od 
mieszkańca, kiedy będzie chciał tam pójść zamieszkać. W każdej chwili może to mieszkanie 
zasiedlić. Jeżeli on sam nie będzie chciał, to na siłę nic nie zrobimy. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Samorządu 

i Porządku Publicznego 

Artur sz 
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